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   Utdragsbestyrkande: 
    

Nämnd Huddinges pensionärsråd  
   

Offentligt sammanträde Nej  
   

Sammanträdesdag 21 november 2023  
   

Tid och plats Klockan 15:00 – 17.20, Folkes, Lilla salen  
   
 Ledamöter Frånvarande  

följande paragrafer 
 

 Beslutande  Charlotte Björkman (HP), 
Ordförande 

  

 Malin Aspö (KD)   
 Margareta Vikgren (S)   
 Kjell-Arne Kruse (S) Alla  
 Margareta Hedström (C)   
 Barbro Lind (MP)   
 Kennet Bergh (M) §§ 1–3  
 Svante Hellsing (L)   
 Kurt Hellström (SD)   
 Kaj Carlberg PRO Alla  
 Birgitta Berg PRO   
 Eva Marie Björkbacka PRO   
 Ulla Olsson PRO   
 Bo Pettersson PRO   
 Kathrine Hultman PRO   
 Sven-Arne Wennerberg SPF   
 Berit Westergren SPF   
 Alexandra Birk SPF   
 Berit Eriksson RPG Alla  
 Eeva Pirttiniemi HFF Alla  

 
 

  
 

Övriga närvarande Se nästa sida 
 

Utses att justera Sven-Arne Wennerberg 
   

Justeringens tid 2023-12-01 Paragrafer 1–12 
   

Underskrifter   
 Yvonne Sawert  
 Sekreterare 

 

 

 Charlotte Björkman  
 Ordförande 

 

 

 Sven-Arne Wennerberg  
 Justerande Justerande 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
Protokollet har signerats digitalt: för underskrifter se protokollets sista sida. 

 
 



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  SIDA 

 

KOMMUNSTYRELSEN 

  3 (16) 
 

Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 
 

 

 

Huddinges pensionärsråds sammanträde den 21 november 2023 

Övriga närvarande 

 

Yvonne Sawert, nämndsekreterare 
Björn Rosborg, utredare 
Tove Sandahl Fransson, verksamhetschef 
Maria Johansson, kulturstrateg 
Tomas Selin, kommunalråd 
Henrik Juhlin, förtroendevald 
Ezvin Zilic, avdelningschef 
Liselott Raphael, enhetschef 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 1   
    
    

 
 
 

Upprop och val av justerare  
 

Ett upprop genomförs. Sven-Arne Wennerberg (SPF) utses att utöver ordföranden 
justera dagens sammanträdesprotokoll 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 2   
    
    
 

 
 

Godkännande av dagordningen  
 
Pensionärsrådet godkänner dagordningen. 

Följande frågor anmäls till § 12 Övriga frågor: 
 

Kontroll av läkemedelsbehandling 

Lokalfråga 

Konferens om AI den 8 november 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 3   
    
    
 

 
 

Översyn av ansvar för aktiviteter och åtgärder som främjar 
äldres aktiviteter  
 
Björn Rosborg, utredare vid kommunstyrelsens förvaltning, föredrar rapporten 
Översyn av ansvar för aktiviteter och åtgärder som främjar äldre. Rapporten är utsänd 
till pensionärsrådet tillsammans med kallelsen inför dagens sammanträde.  

Huddinge pensionärsråd frågar om rapporten Översyn av ansvar för aktiviteter och 
åtgärder som främjar äldres aktiviteter är att betrakta som ett reglemente för 
nämnderna i arbetet med en äldrevänlig kommun. Björn bekräftar detta. 
Pensionärsrådet framför att alla nämnder inte är upptagna i dokumentet och att 
dokumentet då bör kompletteras med de nämnder som saknas.  Björn håller med om 
att dokumentet inte är komplett.    
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 4   
    
    
 

 
 

Presentation av rapporten om Fullersta bio  
 
Tove Sandahl Fransson, verksamhetschef och Maria Johansson, kulturstrateg, båda 
från kultur- och fritidsförvaltningen, informerar pensionärsrådet om utredningen av 
Fullersta bio som föreningsdriven mötesplats. Presentationen bifogas protokollet. 
Pensionärsorganisationerna är kritiska till hur utredning om Fullersta Bio genomförts. 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 5   
    
    
 

 
 

Mål och budget i Huddinge kommun 2024   
 
Tomas Selin, kommunalråd i Huddinge kommun, informerar om kommunens budget 
för 2024. De ekonomiska förutsättningarna, skatteunderlag, befolkningsutveckling, 
pensionsåtaganden och lokalkostnader. Presentationen bifogas protokollet. 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 6   
    
    
 

 
 

Information om seniorfrågor från servicecenter  
 
Liselott Raphael, enhetschef vid servicecenter, informerar om hur och på vilket sätt 
de kommuninnevånare som behöver tolkar får det. Kopplat till tolkfrågan får 
pensionärsrådet också information om att Huddinge kommun är ett finskt 
förvaltningsområde. Ett finskt förvaltningsområde är en plats där du har rätt att prata 
och skriva på finska, till domstolar, kommunen, regionen och andra myndigheter. 
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 7   
    
    
 

 
 

Information från socialförvaltningen  
 
Huddinge pensionärsråd noterar att ingen information lämnas vid dagens sammanträde. 

 
Malin Aspö föreslår att socialförvaltningens hembesök som görs när medborgare fyllt 75 år bör 
följas upp med kompletterande hembesök vid 80, 85 också vidare. Malin menar att det händer 
mycket på fem år.  SPF framförde att det var ett bra förslag   
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 8   
    
    
 

 
 

Samråd Trångsund och Skogås - arbetsgrupp  
 
Den 1 november 2023–28 februari 2024 är förslaget till utvecklingsplan för Skogås 
och Trångsund på samråd. Synpunkter kan lämnas fram till 28 februari 2024. För att 
lämna synpunkter utser Huddinges pensionärsråds en arbetsgrupp, representerade av 
pensionärsorganisationerna. Deltagare i arbetsgruppen är Birgitta Berg, Kathrine 
Hultman samt Lillemor Söderholm.  
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 9   
    
    
 

 
 

Avskaffande av hemvårdsbidrag  
 
Charlotte Björkman informerar pensionärsrådet om att hemvårdsbidrag, som insats 
enligt 4 kap. 2 § socialtjänstlagen, avvecklas från och med 1 januari 2024. Beslut 
fattades i kommunfullmäktige den 6 november 2023. 

Ulla Olsson tycker att det är snålt av kommunen att ta bort hemvårdsbidraget, då hon 
anser att hemvårdsbidraget betyder mycket för den som vårdar sin partner i hemmet.  
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 10   
    
    
 

 
 

Snöröjning i kommunen  
 
Henrik Juhlin, ordförande natur- och stadsmiljönämnden och Ezvin Zilic, 
avdelningschef vid natur- och stadsmiljöförvaltningen, informerar om Huddinge 
kommuns arbete med snöröjningen. Utförlig information om snöröjning och 
halkbekämpning finns att ta del av på Huddinge kommuns hemsida, 
https://www.huddinge.se/stadsplanering-och-trafik/felanmalan-drift-och-
underhall/snorojning/#Vara-senaste-atgarder 

Pensionärsorganisationerna framför stark kritik på hur snöröjningen utförs. 
Uppskottade infarter till fastigheter använder snöröjarna som avstjälpningsplats för 
plogens snölast. De lämnar snö i vägkorsningar plogar och sandar gångvägar mycket 
dåligt.  

   
 

https://www.huddinge.se/stadsplanering-och-trafik/felanmalan-drift-och-underhall/snorojning/#Vara-senaste-atgarder
https://www.huddinge.se/stadsplanering-och-trafik/felanmalan-drift-och-underhall/snorojning/#Vara-senaste-atgarder
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 11   
    
    
 

 
 

Sammanträdestider 2024  
 
Charlotte Björkman återkommer via epost till pensionärsrådet om sammanträdestider 
för rådet 2024.  
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Signaturer: Ordförande Justerare Utdragsbestyrkande: datum och signatur 
    

 
 Sammanträdesdatum Paragraf  
Huddinges pensionärsråd 21 november 2023 § 12   
    
    
 

 
 

Övriga frågor  
 
Kontroll av läkemedelsbehandling 
Ulla Olsson informerar om en ny doktorsavhandling som beaktar nya rön inom 
området och bör beaktas vid framtida utvärderingar.  

Lokalfråga 
Birgitta Berg informera om att lokalsituationen för PRO löst sig på ett mycket 
positivt sätt. Birgitta framför ett stort tack till inblandade aktörer, bland annat Huge 
Samhällsfastigheter.  

Konferens om AI den 8 november 
Äldreomsorgen i Huddinge kommun och pensionärsorganisationerna bjöd, den 8 
november, in till en konferens om AI. Sven-Arne Wennerberg framför 
pensionärsorganisationernas tack till Helena Reuterham, Andi Kravljaca och Rebeca 
Björkman för deras fina arbete med AI konferensen.  
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